
Fremmødte: Knud Erik, Hans Christian, Martin, Anker, Janus, Maria og Jeanette  

Kære alle 

 

Dagsorden til forretningsudvalgsmøde mandag 26-02-2024 

kl. 19.00 i Hallens Cafeteria 

 

 

 

• Godkendelse af referat fra sidste møde, og godkendelse af dagsorden Ønske om 

parkeringsplads til de ting der skal vente til næste møde. 

• Økonomi v. Jeanette incl.halfest resultat, Gennemgået alle bakkede op om det var et 

flot resultat. 

• Generalforsamling d 7 marts Afbud Anita. Der serveres øl og vand 

• Møde med politiker v-Hans Christian Christiansen Flere emner blev vendt. Enighed om et 

Bredt emne. Hvordan skal vi overleve? 

• Enighed om emnet ” Byudvikling”. Solceller, skolen samt boliger. Janus, HC og Jeanette 

kommer med et oplæg. Ca maj md. Janus sender et mødeforslag til JB og HC. 

• Brændskov hvor meget hjælp skal der bruges d. 5 marts Anker vender tilbage. 

• Borgerforeningen Der søges om legeplads. Husk generalforsamling 14 marts i hallen. 

• TUI Afbud 

• Frikirken Afbud 

• LAK v/ Jeanette generalforsamling d 5 marts i Brændskov Generalforsamling Klagen 

over Aalborg kommune ang. Strategisk Landsbyplanlægning afvist. LAK vil så gøre noget 

mere aktivt for at få alment boligbyggeri i LD, men kommunen skal give kvoter. 5000 

lejligheder står tomme i centrum. Generalforsamlingen i LAK Opdækning til 60, lagkage 

og boller. Kaffe, Øl og vand. Anker vender tilbage ang. hvem der køber drikkevarer.  

• ROHB v/ Anita Intet nyt siden sidst. Der søges efter ny formand. Har vi en afløser for 

Anita? Det kræver mange timer, Anita vil hellere arbejde for Tylstrup. Vi melder os ud. 

• Skolebestyrelsen v-Maria ønske fra sidste møde ang. elevantal p.t Næste møde i marts. 

Valg til foråret. Maria arbejder med at skaffe materialer bl.a. træ. Der mangler stadigvæk 

brætspil, garn og stof. P.t. er elevtallet 105 stk. Maria undersøger til næste møde hvad 

elevtallet kunne være. Samrådet inviteres med pr. halvår. Fondsresultat kommer midt i 

marts. 

• Event v - Knud Erik Middelalder 9 til 12 maj. Fælles gang fra hallen torsdag. Maria sender 

skriv rundt i intra. Jeanette forfatter det. 

• Projekter  

Cykelbanen færdigmeldt fra kommunen 



Elcykler v-Anita event d.3 marts 10-11 se FB der mødes i weekenden og ligger op til et 

aktiv friluftsliv. Del gerne budskabet så der kommer nogle folk. 

Flydeplatform er sat i gang  

Wc vogn hvem kan leje den? Foreninger det skal koste 1000.- afleveres rengjort. 

Muldtoilet venter på kommunen ang. Byggetilladelse Ole Nielsen er tovholder. 

• Næste møde 25 marts kl 19.00 Afbud Anita.  

• Evt. Anita har ønske om der skiftes mødedag? Det var der ikke stemning for. Vi håber 

Anita kan deltage igen efter alle de generalforsamlinger rundt omkring. 

• Pakeringspladsen. Intet denne gang 

 

Vi ses 🤗 ps. husk at give besked hvis i ikke kan deltage.  

 

Mvh Jeanette Bækgaard  

26811480  


